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Protokół Nr 4/2019  

z posiedzenia Komisji Społecznej Rady Miejskiej w Rzepinie  

w dniu 25 marca 2019r. o godz. 14:00 

 

  

Obecni radni:                

 

1. Depczyński Kazimierz     

2. Gajda-Cikota Anna 

3. Komar Eugeniusz 

4. Kramarzewska Krystyna 

5. Nowak Wioletta 

 

 Przewodnicząca Komisji Społecznej Krystyna Kramarzewska otworzyła posiedzenie 

komisji witając wszystkich przybyłych, informując jednocześnie iż porządek posiedzenia 

przedstawia się następująco: 

 

1. Działalność Ośrodka Pomocy Społecznej w Rzepinie – sprawozdanie za 2018 r.   

      oraz  planowane zadania na rok 2019. 

2. Opiniowanie projektów uchwał, przygotowanych na sesję Rady Miejskiej w   

    Rzepinie, która odbędzie się w dniu 28.03.2019r. 

3. Uaktualnienie wniosków osób ubiegających się o przydział lokali mieszkalnych i  

    socjalnych na 2019r. 

      4. Sprawy różne 

 

Pkt 1.   Działalność Ośrodka Pomocy Społecznej w Rzepinie – sprawozdanie za 2018 r. 

oraz  planowane zadania na rok 2019.  

W związku z wyjazdem służbowym Pana Dyrektora OPS w Rzepinie, sprawozdanie 

zostanie przedstawione na sesji Rady Miejskiej w Rzepinie w dniu 28 marca 2019r. – wersję 

elektroniczną otrzymali Państwo radni w programie eSesja, poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Społecznej radna Krystyna Kramarzewska.  

 

Pkt 2. Opiniowanie projektów uchwał, przygotowanych na sesję Rady Miejskiej w   

Rzepinie, która odbędzie się w dniu 28.03.2019r. 
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Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej omówiła Pani Małgorzata 

Barwińska Skarbnik Gminy Rzepin, informując iż w projekcie uchwały proponuje się 

zwiększenie o łączną kwotę planowanych dochodów o kwotę:  40.192,00 zł z tego:  

 zwiększa się dochody o kwotę: 40.192,00 zł w tym: zwiększa się dochody bieżące o kwotę: 

40.192,00 zł wynika to z faktu zwiększenia planu na subwencje ogólne z budżetu państwa. 

Zwiększa się łączną kwotę planowanych wydatków o kwotę: 40.192,00 zł z tego:  

zwiększa się wydatki o kwotę: 40.192,00 zł w tym: zwiększa się wydatki bieżące o kwotę: 

40.192,00 zł w tym: dział 801 rozdział 80120 § 4210 Zakup materiałów i wyposażenia. Środki 

własne do zadania polegającego na przygotowaniu i realizacji przez Szkołę "Programu 

nauczania dla szkół ponadgimnazjalnych przedmiotu "Edukacja wojskowa" o kwotę: 14 912,50 

zł dział 801 rozdział 80120 § 4270 Zakup usług remontowych. o kwotę: 25 279,50 zł. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości od Skarbu Państwa na mienie 

Gminy Rzepin przedstawiła Pani Joanna Pych Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień 

Publicznych informując, iż projekt uchwały zakłada wyrażenie na nabycie od Skarbu Państwa 

nieruchomości położonej w Kowalowie przy ulicy Słubickiej z przeznaczeniem na realizacje 

zadań własnych gminy. Nieruchomość jest częściowo zabudowana budynkiem OSP w 

Kowalowie.   

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w trybie bezprzetargowym 

udziału w nieruchomości zabudowanej stanowiącej współwłasność Gminy Rzepin 

omówiła Pani Joanna Pych informując, że omawiany projekt zakłada wyrażenie zgody na  

sprzedaży w trybie bezprzetargowym udziału w nieruchomości zabudowanej położonej w 

Rzepinie na ulicy Ks. Stanisława Kusiaka na rzecz współwłaścicieli nieruchomości. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Leśna drodze wewnętrznej w 

Kowalowie przedstawiła Pani Kierownik Joanna Pych informując, iż w projekcie uchwały 

proponuje się  nadanie nazwy ulicy Leśna drodze wewnętrznej w Kowalowie. Nazwę ulicy 

zaproponował jeden z właścicieli nieruchomości przyległej do wyżej proponowanej nazwy 

ulicy.   

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 



3 

 

 Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Ogrodowa drodze wewnętrznej w 

Kowalowie przedstawiła Pani Kierownik Joanna Pych informując, iż w projekcie uchwały 

proponuje się  nadanie nazwy ulicy Ogrodowa drodze wewnętrznej w Kowalowie. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Rzepin w 2019r. 

przedstawił Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Gospodarki Komunalnej i 

Drogownictwa Pan Artur Pacześny. 

Przepis art. 11a ustawy o ochronie zwierząt z dnia 21 sierpnia 1997r. zobowiązuje Radę Gminy 

do określenia w drodze uchwały corocznie w terminie do 31 marca każdego roku przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 

Powyższa regulacja stanowi wypełnienie obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym 

zwierzętom przez Gminę wynikającego z art. 11 ust.1 wyżej wymienionej ustawy. Zgodnie z 

przepisami prawa projekt uchwały przekazano do zaopiniowania Powiatowemu Lekarzowi 

Weterynarii oraz Kołom Łowieckim i organizacjom społecznym działających na terenie Gminy 

Rzepin, których statutowym działaniem jest ochrona zwierząt. Podjęcie uchwały spowoduje 

skutki finansowe w wysokości 25.000, 00zł., które zostały zabezpieczone w budżecie Gminy 

Rzepin na rok 2019, poinformował Kierownik Artur Pacześny. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty omówiła Pani Małgorzata 

Barwińska Skarbnik Gminy Rzepin informując, iż ustala się stawkę opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi zbieranymi i odbieranymi w sposób selektywny w wysokości 11,00 

złotych miesięcznie od jednego mieszkańca. Ustala się wyższą stawkę opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi zbieranymi i odbieranymi w sposób nieselektywny w 

wysokości 22,00 złote miesięcznie od jednego mieszkańca. 

Radny Kazimierz Depczyński poruszył problem, który dotyczy selektywnej zbiórki odpadów 

we wspólnotach mieszkaniowych. 

Przewodnicząca Komisji zwróciła się z pytaniem do Burmistrza w jaki sposób będzie 

przeprowadzana kontrola selektywnej zbiórki odpadów. 
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Zastępca Burmistrza Pan Krystian Pastuszak odpowiedział, że gmina będzie przeprowadzała 

kontrole ogólne to znaczy że wspólnota będzie ponosiła konsekwencje a nie poszczególni 

mieszkańcy. 

Obecny na posiedzeniu komisji mieszkaniec Sołectwa Kowalów poruszył problem, który 

dotyczy zaśmiecania terenów przy drodze ze Słubic do Gorzowa oraz terenów zalesionych i 

rowów. Ten sam mieszkaniec zwrócił się z prośbą aby opublikować na stronie internetowej 

gminy jak również rozplakatować informacje dotyczącej zmiany stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami oraz regulamin segregacji. Poruszony został również temat 

dotyczący możliwości segregacji odpadów do kubłów a nie do worków. 

Radna Anna Gajda-Cikota zwróciła się z prośbą aby dostawić w Kowalowie pojemniki „iglo” 

do segregacji  odpadów. 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

 

Pkt 3. Uaktualnienie wniosków osób ubiegających się o przydział lokali mieszkalnych i  

    socjalnych na 2019r. 

Pani Krystyna Janicka – insp.ds. gospodarki komunalnej i mieszkaniowej poinformowała,  że 

w roku 2019 wpłynęło sześć wniosków na przydział lokali socjalnych z czego dwa wnioski 

podlegają odrzuceniu w związku z tym iż wnioskodawcy mimo wezwania do uzupełnienia 

wniosków nie wstawili się. 

Na lokale mieszkalne wpłynęło 16 wniosków z czego komisja zaopiniowała pozytywnie 

14 wniosków. 

 Obecny na posiedzeniu mieszkaniec Gminy Rzepin zwrócił się do komisji jaki i do 

Burmistrza Rzepina z problemem jakim jest ciągłe zalewanie jego mieszkania. Mieszkanie 

znajduje się na parterze natomiast na piętrze znajduje się mieszkanie socjalne, które od czterech 

lat nie jest zamieszkałe, nikt w nim nie przebywa. W opustoszałym mieszkaniu  nie ma okien 

przez co w mieszkaniach sąsiednich znajduje się grzyb i wilgoć. Niszczeje cały budynek przez 

jedno niezamieszkałe mieszkanie. Dlaczego dzieje się tak, że mieszkanie jest puste a starający 

się o mieszkanie ludzie nie mogą dostać mieszkania, dopytuje obecny na posiedzeniu komisji 

mieszkaniec Gminy. 

 Pani Przewodnicząca Komisji Społecznej poruszyła temat związany z opłatami za mieszkanie 

(omawiane) i czy można przeprowadzić eksmisję z tego pomieszczenia. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Gospodarki Komunalnej i Drogownictwa 

poinformował, że eksmisję można przeprowadzić na podstawie wyroku i komornik 

przeprowadza eksmisję. 
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Burmistrz Sławomir Dudzis poinformował, że zostanie wystosowane pismo do administratora 

budynku o zajęcie się tą sprawą. 

 

Pkt 4. Sprawy różne 

Komisja nie wniosła w pkt. 4 żadnych uwag. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

    

Protokołowała:                          Przewodniczyła:                

Bernadetta Wąsowicz                   Przewodnicząca Komisji Społecznej      

                (-) Krystyna Kramarzewska 


